

Universitetet i Bergen
Institutt for lingvistiske, litterære og estetiske studium (LLE)

INNKALLING TIL MØTE I INSTITUTTRÅDET VED LLE

Stad: Rom 435, HF-bygget

Dato/ tid: torsdag 19. oktober kl. 10.15

Til: Daniel Apollon, Arild Linneberg, Aidan Keally Conti, Jørgen Bakke, Christer Johansson, Christine Hamm, Torodd Kinn, Eli Kristine Knudsen, Keld Hyldig, Per Sigmund Sævik Bøe, Trude Bukve, Vegard Sørhus, Anne Berit Apold, 5 studentrepresentantar

Representantar som ikkje kan møte, må sjølve be vara om å stille for seg.

Fakultetsstyrepresentanten med varaer er inviterte.

Dagsorden

- Godkjenning av innkalling og sakspapir
- Godkjenning av referat frå 31. august (s. 3-4)

Saksliste

IR-sak 30/17 Orienteringssaker

- Stillingar under tilsetting
- Rekneskap per 31. september 2017(s. 5)
- Humeval
- Strategioppfølginga

IR-sak 31/17 Fakultetsstyresakene

Diskusjonssak.

IR-sak 32/17 Oppfølging av HMS-rapporten for 2016 (s. 6)

Diskusjonssak.

IR-sak 33/17 Eventuelt

Instituttrådsmøta er opne for alle interesserte.

Referat frå IR-møta: <http://www.uib.no/lle/24191/innkallinger-og-referat>

Referat frå FFU og UUI: <http://www.uib.no/lle> -> «Om instituttet» -> hhv. FFU og UUI

Johan Myking, *leiar*

Siri Fredrikson, *adm.sjef/sekretær*

Institutttrådet ved LLE haust 2017 – vår 2021

Gruppe A	
Allmenn litteraturvitenskap	Representant: Arild Linneberg Vararepresentant 1: Gisle Selnes Vararepresentant 2: Erik Bjerck Hagen
Digital kultur	Representant: Jill Walker Rettberg (forskningsfri H17) Vararepresentant 1: Daniel Apollon Vararepresentant 2: Scott Rettberg (forskningsfri H17) Vararepresentant 3: Rolf Beev
Klassisk	Representant: Aidan Keally Conti Vararepresentant 1: Pär Ola Sandin Vararepresentant 2: Åslaug Ommundsen
Kunsthistorie	Representant: Jørgen Bakke Vararepresentant 1: Sigrun Åsebø Vararepresentant 2: Per Olav Folgerø
Lingvistikk	Representant: Christer Johansson Vararepresentant 1: Koenraad De Smedt Vararepresentant 2: Victoria Rosén
Nordisk	Representant: Christine Hamm Representant: Torodd Kinn Vararepresentant 1: Endre Brunstad Vararepresentant 2: Anders Gullestad Vararepresentant 3: Ann-Kristin Helland Gujord Vararepresentant 4: Odd Einar Haugen
Norskkursa	Representant: Eli Kristine Knudsen Vararepresentant 1: Elisabeth Bjugn Vararepresentant 2: Katrin Saarik
Teatervitenskap	Representant: Keld Hyldig Vararepresentant 1: Knut Ove Arntzen Vararepresentant 2: Tor Trolie
Gruppe B	Representant: Trude Bukve , stipendiat, allmenn lingvistikk Representant: Per Sigmund Sævik Bøe , stipendiat, nordisk språk 1. vara: Synne Ytre Arne, stipendiat, nordisk fagdidaktikk 2. vara: Are Bøe Pedersen, stipendiat, nordisk litteratur 3. vara: Gyri Smørdal Losnegaard, stipendiat, datalingvistikk 4. vara: Frode Helmich Pedersen, prosjektleder, allmenn litteraturvitenskap
Gruppe C	Representant: Vegard Sørhus Representant: Anne Berit Apold Vararepresentant 1: Thomas Brendefur Vararepresentant 2: Signe Nilssen Vararepresentant 3: Asle Leidland Vararepresentant 4: Håvard Østrem Peersen
Gruppe D	Avventer valg høsten 2017

Universitetet i Bergen
Institutt for lingvistiske, litterære og estetiske studium (LLE)

REFERAT FRA MØTE I INSTITUTTRÅDET VED LLE

Stad: Rom 435, HF-bygget

Dato/ tid: torsdag 31. august kl. 10.15

Møtt: Rolf Beev (for Daniel Apollon), Arild Linneberg, Aidan Keally Conti, Jørgen Bakke, Christer Johansson, Anders Gullestad (for Torodd Kinn), Endre Brunstad (for Christine Hamm), Eli Kristine Knudsen, Keld Hyldig, Per Sigmund Sævik Bøe, Trude Bukve, Vegard Sørhus, Anne Berit Apold, Jessica Hildonen, Anders Kvale, Målfrid Bårdsnes, Aleksander Morland

Observatører: Ann-Kristin Helland Gujord, Sigrun Åsebø, Jens Eike Schnell

Til dagsorden

- Presentasjonsrunde.
- Innkalling og sakspapir ble godkjent, med kommentar om at det var vanskelig å åpne sakspapirene, uklar språkbruk i innkallingen, samt at det skulle fremgått tydeligere at enkelte vedlegg manglet.
- Referat fra 15. juni ble godkjent.

IR-sak 23/17 Orienteringssaker

-Stillinger under tilsetting: Tilsetting av nye stipendiater er pågående med planlagt ferdigstilling i slutten av oktober. Tre nye studie- og eksamenskonsulenter er tilsatt i administrasjonen. Det arbeides med tilsetting i to stillinger som førsteamanuensis.

-Regnskap per 31. juli 2017: Det manglet grunnlag for å kunne orientere, saken tas opp på nytt i oktober.

-Budsjettinnspelet 2018: Instituttleder orienterte om status for budsjettinnspill fra LLE.

-HUMEVAL: Instituttleder orienterte kort om prosess for oppfølging

-HF2018: Orientering om status for arbeid.

Vedtak:

Orienteringssakene er tatt til orientering

IR-sak 24/17 Fakultetsstyresakene

Det er ønsket at en orientering om kommende saker i fakultetsstyret skal være et fast punkt til

diskusjon i IR, med forslag om at representanter inviteres til møte og får mulighet til å lufte saker og synspunkter i rådet. Instituttleder orienterte om enkelte saker i kommende møte i fakultetsstyret: budsjett, stillingsstopp i 2018. Fakultetsstyrerepresentant for LLE orienterte også om hovedpunkter i innkallingen.

Vedtak:

Saken ble diskutert.

IR-sak 25/17 Arbeidsgrunnlaget for instituttrådet

Instituttleder orienterte om gjeldende reglement, funksjon og praksis for instituttrådet, samt status for instituttstrategien.

Vedtak:

Saken ble diskutert.

IR-sak 26/17 Godkjenning av ny nestleder for instituttet

IR ble bedt om å godkjenne forskningsleder Jens Eike Schnall som nestleder for instituttet.

Vedtak:

Jens Eike Schnall godkjennes som nestleder

IR-sak 27/17 Fastsetting av antall postdoktorstipend

Instituttleder orienterte om prosess omkring utlysning og tilsetting av postdoktorer.

Det ble diskutert hvorvidt fagmiljøene bør delta med faglige koordinatorene som observatører i komiteene som skal vurdere søkerne.

Vedtak:

LLE tilsetter i tre postdoktorstillinger innenfor den gjeldende utlysings- og tilsetningsrunden høsten 2017. Antall tilsetninger i ph.d.-stipenda blir tilsvarende justert innenfor den disponible rammen.

IR-sak 28/17 Refleksjoner over instituttet

Notat fra instituttleder ble lagt frem for gjennomlesing og diskusjon.

Vedtak:

Saken ble diskutert.

IR-sak 29/17 Eventuelt

Ingen saker

Aleksander Morland, *sekretær*

112100 LLE REGNSKAP PR. 30. september 2017

	BUDSJETT	REGNSKAP	REST
Annuum timemidler	3 168 000	2 974 174	193 826
Frikjøp	0	-607 880	607 880
Sum lønn	3 168 000	2 366 294	801 706
Annuum drift	1 672 347	1 240 777	431 570
ELMCIP (Bjørklund art 6704)	0	99 375	-99 375
Sum annuum	1 672 347	1 340 152	332 195
Sum øremerkede midler	1 634 353	493 179	1 141 174
SUM	6 474 700	4 199 625	2 275 075

IR-sak 34/17 Oppfølging av HMS-rapporten for 2016

Bakgrunn:

- IR-sak 12/17 (23.03.17)
- Spørsmål og oppfølging av ARK, september 2017

HMS-rapporten for 2016

Det tilsvarende saksførelegget i sak 12/17 om HMS-rapporten 2015 kan repeterast. Fakultetet ventar seg framleis betring når det gjeld gjennomføring av medarbeidersamtalar (brev frå HF-fakultetet 20.04.17):

Noen av enhetene melder fortsatt om få gjennomførte medarbeidersamtaler. Særlig gjelder dette for vitenskapelig ansatte og stipendiater. Fakultetsledelsen har forventninger om en høyere gjennomføringsprosent hos flere av enhetene i inneværende år.

LLE ligg ikkje godt an på denne statistikken. Instituttet sitt syn er at det er strukturelt umogeleg å gjennomføra samtalar "etter boka" med alle medarbeidarar kvart år, slik fakultetet er organisert. Dette skal ikkje vera ei bortforklaring, og det må framleis vera slik at alle får eit reelt tilbod om slik samtale kvart år. Institutteieren har teke opp desse problema i eit notat til fakultetsleiinga, og IR vart orientert om notatet i møtet 31.08.17, IR-sak 28/17, "Refleksjonar over instituttet".

Oppfølginga av ARK-rapporten

I brevet frå fakultetet heiter det at "Det er også knyttet særlige forventninger til oppfølging av ARK-undersøkelsen ved enhetene." Instituttleiinga sender i samarbeid med verneombodet inn svar på tilbakemeldingar mottekne frå ARK i september, med frist 23.10. Det kan rapporterast om desse svara på neste IR-møte, og svara må inngå i diskusjonen om oppfølging via HMS-møte eller på annan måte.

Instituttleiinga har drøfta ulike tiltak, men pga. arbeidspress og sjukmeldingar er ikkje desse følgde opp slik ein kunne ønskja. Vedtaket i sak 12/17 impliserer at det skulle haldast regelvisst HMS-møte i 2017, særleg for å følgja opp ARK-rapporten og identifisera tiltak. Dette er ikkje gjennomført, sjølv om leiargruppa altså har brukt mykje tid på å drøfta desse spørsmåla internt.

Oppsummering

Instituttleiinga ønskjer å understreka at systematisk og førebyggjande HMS-arbeid er avgjerande for at instituttet kan ha eit trygt, god og stimulerande arbeidsmiljø både for tilsette og studentar. Verneombodet og HMS-konsulenten ved instituttet arbeider målretta med vernerunde kvar haust, og instituttet investerer i tilrettelegging av arbeidsplassar for ein veksande del av arbeidsstokken. Som framstillinga ovanfor viser, har instituttet utfordringar når det gjeld arbeidsrelaterte helseplager, og det er krevjande å komma i forkant med førebyggjande tiltak. Dei svake punkta som fakultetet peikar på, kjem til å vera der dei næraste åra frametter òg.

Framlegg til vedtak:

Bør formulerast i møtet med utgangspunkt i diskusjonen.